
Närvarande: 

Lars Henriksen, ordförande 

Ylva Mellin, vice ordförande 

Lars Håkansson, kassör 

Lina Falk, sekreterare 

Mikael Nilsson, gotländska idrotterna  

Dan Törnlind, hästskovarpa 

Jan Larsson, adj. kansliet, varpakonsulent 

 

Ej närvarande: 

Barbro Wettersten, valberedningen 

 

 

 

Protokoll nr 7  fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2023-11-08 

 
§ 101. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte.  

§ 102. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 103. Protokolljustering. Protokoll 2023-10-16. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 104. Skrivelser 
Inkommen skrivelse kring regeländringsförslag kring kastavstånd för damer. 
Frågan diskuteras på kommande styrelsesammanträde. 
 
Postlistan godkändes och lades till handlingarna. 
 
Åtgärdslistan gicks igenom och godkändes. 
 
§ 105. Licenser/Övergångar  
Inget nytt. 
 
§ 106. Återstartsstöd.  
Inga nya ansökningar att behandla. 
 
§ 107. Rapporter 
Ordförande 

• 18/10. Föreningsträff med Ingmår HVK, teams-möte 

• 23/10. Henriksen frågar till Nabben nr 4/23, klart. 

• 30/10. Föreningsträff med Eksta IF, teams-möte 

• 1/11. Skrivelse till styrelsen och berörda gällande gemensam SM-plats. Stånga 

• 6/11. Föreningsträff med Klintehamns IK, teams-möte 

• Samtliga föreningsträffar vi haft (ett tiotal) har varit givande, positiva och mycket intressanta 

• Löpande arbete 
 
 
 



Vice ordförande 

• Inget nytt 
 

Sekreterare 

• Inget nytt 
 

Kassör  

● Fått en skrivelse från RF angående ekonomin för 2024 och 2025 

Vi bibehåller vårt grundbidrag, men får ytterligare delar för vuxenidrott 

Totalt blir stödet då 1170 tkr plus projektstöd 65+ på 160 tkr 

● Kontakt med Nordea angående avveckling av Plusgirokontot 

● Angående domararvodet så fattades beslutet på VU-mötet 8 oktober 2020 

● Gått igenom underlaget för utbetalning av vuxenstödet 

Mikael Nilsson  

• 17/10. Möte om instruktionsmaterial med Elin Sjöman, arbete med materialet inför och efter 

• 21/10. Träning på Säve 

• 30/10. Jubileumsbok möte avstämning 

• 30/10 Föreningsträff med Eksta 

• 6/11 Föreningsträff med Klintehamns IK 

• 8/11. Möte om instruktionsmaterial med Elin Sjöman, arbete med materialet inför och efter 

• Bollsömnads planeras 

Dan Törnlind 

• Påbörjat revidering av tävlingsregler för hästskovarpa 

 

Varpakonsulenten 

Har gjort: 

• VU möte den 16 oktober 

• Föreningsträff med Ingmår IK, 18 oktober 

• Utbildningsplattform RF Lernify 24 oktober 

• Föreningsbesök Eksta IF 30 oktober 

• Antidoping konferens 31 oktober-1 november 

• Föreningsbesök Klintehamns IK 6 november 

• Löpande arbete  

 
§ 108. SM  

Hablingbo IK har lämnat in en formell ansökan om att få arrangera en SM-tävling 2027 då dom det 

året kommer fira 100 års jubileum. 

 

I övrigt inga andra inkomna SM-ansökningar. 

 

 

 

 

 



 

 
§ 109. Ekonomi, Projektstöd, Vuxenstöd, LOK-stöd, Idrottsmedel. 

Projektstöd 65+ samt verksamhetsstöd vuxenstöd kommer föreningarna kunna ansöka om under 

2024 samt 2025. 

 

RF återkommer med vilka direktiv som krävs för att kunna erhålla projektstöd. 

 

§ 110. Nabben  

Nabben nr 4 2023 har manusstopp den 28 november och kommer i brevlådan runt jul. Samtliga bör 

inkomma med någon skrivelse till kommande nummer. 

 

§ 111. Höstkonferens 25-26 november i Nynäshamn 

Höstkonferensen kommer att ske fysiskt i Nynäshamn. Lina kommer dock att delta digitalt via teams.  

 

§ 112. Övriga frågor 

Inga frågor. 

§ 113. Nästa VU-möte och styrelsemöte  

Kommande styrelsemöte den 25-26 november i Nynäshamn. 

Nästa VU-möte är planerat till den 6 december kl 18.45. 

§ 114. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet. 

 

 

8 november 2023 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


